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Tisztelt Képviselő-testület! 
  
Dombóvár Város Önkormányzatának és a Dombóvár és Környéke Víz- és Csatornamű 
Kft.-nek évről-évre kihívást és nehézséget jelent a 2 úszóegyesület uszodahasználattal 
kapcsolatban felmerülő problémáinak a kezelése, mely ebben az évben kiemelten 
megmutatkozott. A Képviselő-testület 148/2014. (IV. 10.) határozata értelmében 2014. 
évben a sportkeret terhére 9 millió forintot különített el a Dombóvári Sportiskola 
Egyesület és a Dombóvári Úszó Egyesület Farkas Attila Uszodában keletkező 
uszodahasználati költségeihez. Ez az összeg az alábbiak szerint oszlott meg a két 
sportszervezet között: 
 
Dombóvári Sportiskola Egyesület Úszószakosztálya   5.706.407.-  
Dombóvári Úszó Egyesület      3.485.320.- 
 
Fontos hangsúlyozni, hogy az egész évre meghatározott 9 millió forint csupán a 2014. 
január és július közötti költségek fedezésére volt elegendő, jelenleg a szeptembertől 
decemberig tartó időszak finanszírozása nem megoldott. A Vízmű Kft. által készített 
kalkuláció alapján (1. sz. melléklet) a DSI esetében további br .3.408.040 Ft-ra volna 
szükség az év végéig, a DUE esetében ez az összeg br. 2.748.213 Ft, mely összesen 
br. 6.156.253 forint hátralékot jelent. 
 
Az uszodahasználati költségek mellett az egyesületek a sporttámogatási keretből 
további támogatásban részesülnek, melyek versenyeztetési kiadásaik enyhítésére 
szolgálnak. A DSI 2014. évben 600.000 Ft, a DUE 400.000 Ft támogatásban részesült, 
majd saját hatáskörömben eljárva a 2 egyesületet további támogatásban részesítettem 
200.000.-, illetve 100.000.- forint erejéig.  
 
A Dombóvári Úszó Egyesület megalakulásával jelentősen átrendeződtek a 
uszodahasználati viszonyok. Az egyesület tagságának egy részét a DSI-ből kivált 
sportolók alkotják, majd mindkét sportszervezet további toborzással bővítette 
létszámkeretét. Az egyesületek tájékoztatása alapján a Dombóvári Sportiskola 
Egyesület tagsága jelenleg kb. 100 főt számlál, míg a Dombóvári Úszó Egyesületben 
sportolók száma 65 főre nőtt. Az egyesületek az 599.- forintos óradíjat belépés alapján 
fizetik. 
 
A Dombóvári Úszó Egyesület felvállalta, hogy a 2015. évi versenyeztetési 
támogatásról hajlandó lemondani annak érdekében, hogy az általa felhalmozott 
uszodahasználati hátralékát csökkentse. A Dombóvári Sportiskola Egyesület ezt nem 
kívánja megtenni, helyette arról tájékoztattak, hogy a Vízmű Kft. részéről 
szeptembertől kiállított számlák végösszegének 15%-át saját erőből megtéríti.  
 
A fentiek ismeretében eldöntendő kérdés, hogy az önkormányzat támogatni kívánja-e 
az egyesületeket az általuk keletkeztetett hátralék kifizetésében, s ha igen, akkor 
milyen mértékben. Véleményem szerint fontos átgondolni a jelenlegi finanszírozási 
rendszert, hiszen a mostani felállással év végére mindig likviditási problémák jelennek 
meg. Úgy vélem, az úszás kiemelt támogatásban részesül az önkormányzat részéről, 



ezért az egyesületek vezetőségének is érdemes és szükséges átgondolnia, hogy az adott 
körülmények között mekkora létszámmal működnek, tevékenységükhöz milyen 
mértékű külső támogatókat tudnak keresni, s ezek ismeretében biztosítani tudják-e az 
adott létszámmal a felmerülő költségeket. 
 
Javaslom, hogy a képviselő-testület az alábbiak szerint döntsön a 2 úszóegyesület által 
2014. szeptember és december hónapokban felhalmozott uszodahasználati 
hátralékának rendezését érintően: 
 A képviselő-testület: 

a) támogatja a teljes költség átvállalását,  
b) a felhalmozott hátralék összegének 50%-át kívánja megtéríteni, 
c) nem kíván hozzájárulni az uszodahasználati hátralék kifizetéséhez, annak 

teljes összege a 2 egyesületet terheli. 
 
 

Határozati javaslat 
 
Dombóvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dombóvári Sportiskola 
Egyesület Úszószakosztálya és a Dombóvári Úszó Egyesület által a Farkas Attila 
Uszodában 2014. szeptember és december hónapokban  - a 9 milliós uszodahasználati 
támogatáson felül – keletkeztetett hátralék (br. 6.156.253 forint) fizetése esetében: 

 
a) támogatja a teljes költség átvállalását, 

 
b) hozzájárul a teljes költség 50%-ának átvállalásához, 

 
c) nem kíván hozzájárulni az uszodahasználati hátralék kifizetéséhez, 

mert annak teljes összege a két egyesületet terheli. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a döntés végrehajtására. 
 
Határid ő: 2015. január 15. – támogatási szerződések megkötésére 
Felelős: Polgármester 
Végrehajtásért felelős: Polgármesteri Titkárság 
 
 
         Szabó Loránd 
         polgármester 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


